
 

Ski og fotballklubben LYN - Referat 5-2020     
Dato: onsdag 13. januar 2021 kl. 19.30-21.15 (TEAMS) 
 
 
Tilstede: Christin Kyseth Pettersen, Frode Laastad, Torgeir Larsen, Kristoffer Smith Meyer, 
Aina Hagen, Jørgen Sandaas Jynge, Sjur Skridshol, Benedikte Stiff 

 
Line Fiskarstrand Bleikli - styreleder LYN Fotball,  
 
 
Fra: Benedikte Stiff 

 
Innkalling til styremøte  
 

 
Dagsorden: 
5-2020-01 Godkjenning av referat – referat OK 
 
5-2020-02 Driften v/Sjur 

- Status og økonomi 
2020 ender med et lite overskudd. Mtp Klubbhuset, er det behov for en del små-vedlikehold nå. Mye 
som blir nedslitt parallelt. Plan for «store prosjekter» følges, i tråd med samarbeidsavtale.   

- KGB2 – gode nyheter 
På plan for rehabilitering 2021, med dispensasjon til å omgjøre til miljøbane m/granulat. BYM tar 
initiativ til infomøte i januar. Sjur og Benedikte deltar fra Lyn 

- LYNposten, distribusjon 
Sjur fulgt opp distribusjon på siste nr av Lynposten overfor distributør. Mange som ikke har mottatt 
bladet i posten. Distributør kommet med greie forslag til hvordan de skal kompensere, og forbedre. 
Sjur fortsetter den gode dialogen 

- Kaffeavtalen, status 
Gjennom julen solgt ca 70 kasser. Får gode tilbakemeldinger på kvalitet fra mottakere 

- Rammetillatelse Klubbhuset 3 år – bortfaller 
Styret informert. Ingen planer om å gjenoppta prosess rundt klubbhusutvidelse nå. Dersom det blir 
aktuelt siden, kan vi fortsatt benytte alt underlagsmateriale i en ny søknad 

 
5-2020-03 Oppfølgingssaker fra sist møte 

- Rydding og renhold på anlegget 
Ikke sett forbedring gjennom desember. LF har i januar etablert vaktlister/ansvarlige for rydding i 
adm. Dette ansvaret går på rundgang. Ved manglende leveranser, iverksettes restriksjoner i form av 
tap av kontorplass i 1 uke 

- Hederstegn/æresmedlemsskap, status 
Juryen er i gang med arbeidet. Plan for innstilling til SFK styret er på møtet 17 februar 

- Miljøtiltak/søppelhåndtering  
Christin/Benedikte starter opp prosjektet med søknad på Grønne midler i bydelen. Frist 5 januar. 
Andre legater kan søkes på utover våren.  

- GREI – hallprat 
Ikke noe nytt. Sjur finner tid med styreleder i Grei så snart det lar seg gjøre 

- Byråden til Kringsjå? 
Benedikte inviterer byråden så snart det lar seg gjøre 
 
5-2020-04 1896 – ønsker beredskap for økonomisk bistand  

- 1896 henvendte seg i november 2020 mtp potensielt behov i 2021. Tap av 
hovedsponsor, som ikke er erstattet, gjør dem urolige for om de kan planlegge og 
gjennomføre sesongen slik de ønsker 



- Møte 5 januar der Petter Sætherbakken + John Arne Grøsland fra 1896 
redegjorde for økonomisk status og ba om beredskap for likviditetshjelp fra SFK i 
2021. SFK etterspurte mer detaljert oversikt på budsjett 2021, og på et worst-case 
scenario. Mottatt 7 januar 

- Et ønske om bistand fra SFK, krever forankring i LS og LF, avklaring med 
kontrollutvalg i 1896 og i SFK, og en endelig godkjenning på årsmøtet i SFK. Styret 
diskuterer og konkluderer på prosesspunkter og tidslinje mtp hva som kreves for å 
behandle saken på årsmøtet  

Enighet i styret om at SFK ikke har mandat til å gi likviditetshjelp. Ansvarlig lån krever helt spesiell 
krisesituasjon. Det er heller ikke tilfelle her.  
 
SFK ønsker å bistå med inntektsmuligheter – og ønsker å tilby en eksklusiv rett til salg av resterende 
kaffe. Rundt 570 kasser gjenstår, med muligheter for god fortjeneste. Benedikte melder tilbake til 
1896  
 
 
5-2020-05 Lyn Bandy?  

- Vurderinger rundt muligheter for «vekselbruk» på nåværende isbane, med 
muligheter for å legge fotballflate utenom vintersesongen. 
Bandyforbundet/Ullevål Bandy har gjenopptatt dialogen rundt at Lyn etablerer 
bandyavdeling for barn – hva gjør vi? 

 
Vi ønsker å samle mer info, Sjur kontakter Ullevål Bandy.  
I etterkant av møtet får vi ny info fra Lyn Ski rundt forsinkelser på saksbehandlingen av skitrasé (fra 
BYM). NIH må utrede ytterligere etter bandyoppropet, og blir forsinket. Vi inviterer derfor Lyn Ski til å 
informere om status og problemstillinger neste styremøte (17 feb) for infoinnhenting og vurderinger. 

 
 

5-2020-06 Eventuelt 
Reklamasjonssaken KGB 1 – Lyn har klaget på arbeidene, og bedt om utbedring/kompensasjon for 
dårlig utført arbeid, men ikke fått svar. Leverandør svarte med å sende regning til Oslo kommune 
som kommunen betalte. Oslo kommune har nå fått tilbake pengene. SFK har foreløpig ikke hørt noe 
fra leverandør. Jørgen og Sjur følger saken tett og agerer når vi får faktura.  
 
Godkjent: 
 
 
   __________________________        _________________________            _____________________ 

Torgeir Larsen                                            Frode Laastad                     Jørgen Sandaas Jynge              
  

 
 
 

__________________________          _________________________           
                    Aina Hagen       Kristoffer Smith-Meyer            
 
 
 
 

______________________________                       ___________________________ 
                             Christin Kyseth        Sjur Skridshol 
 

 
 
                ______________________ 
                       Benedikte Stiff 


